





ALICE

Tavolo da esterno il lamiera forata con vaso e lampada integrati.

Il prodotto è disponibile nella versione in ferro corten o verniciato: RAL Classic System Standard. Per colori RAL metallizzati e fluorescenti preventivo su richiesta.

Outdoor table in perforated sheet metal, integrating a pot on the base and a lamp the top.

The product is available in two versions: weathering steel and painted iron, RAL Classic System Standard. Quotes for metallic and fluorescent RAL colours are available on request.

Table d'extérieur en tôle perforée avec pot et lampe intégrés.

Le produit est disponible en acier Corten ou en acier peint : nuancier RAL Classic. Pour les couleurs RAL métallisées et fluorescentes, devis sur demande.



GD
Garda Design



it Progetta e produce componenti e complementi d'arredo in ferro e acciaio inox. Progettazione, prototipazione e produzione anche su specifiche del cliente.

en Design and production of components and accessories in iron and stainless steel. Design, prototyping and production can also be to client specification.

fr Conçoit et produit des meubles et des compléments d'ameublement en fer et en acier inoxydable. Conception, prototypage et fabrication aussi sur mesure conforme aux spécifications du client.

Contatti _ Contacts

www.gardadesign.it

mail: commerciale@gardadesign.it